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Nu was ik zo druk met plakken en knippen dat ik vergeten ben jullie te bedanken, sorry.
Maar wel enorm bedankt!
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5.1.2e )

Verzonden: zaterdag 24 oktober 2020 22:27

Onderwerp: Bespreking Catshuis Coronabanen

Beste Hugo en Tamara,

Vandaag zijn we benaderd door SZW om input te leveren voor de CHS morgen. Bijgevoegd de concepten van de A4-tjes die

Koolmees morgen wil inbrengen over het initiatief coronabanen zoals dat er nu ligt.
De achtergrond is de toch paradoxale situatie: veel mensen in Nederland minder actief (door omstandigheden) tegenover harde

werkers in zarg, verzuim en uitval.

Vanuit MEVA hebben het volgende meegegeven. Onze opmerkingen (zie schuingedrukt hieronder) zijn grotendeels verwerkt. De

redeneerlijn kan o.i. nog wel wat positiever/offensiever.

. Steek het verhaal positiever in (inzet wordt gewaardeerd, ze zijn hard nodig, etc.) ipv 'kwetsbaarheid’ en 'activeren’.

. Houd focus wel scherp: ondersteunende taken in cruciale sectoren die bepalend zijn voor op/afschalen maatregelen en

daarmee economische schade (met name zorg, testen, bco).
. Qua doelgroep ook de mensen toevoegen die nu tijdelijk niet of veel minder uren werken agv crisis. Maw de mensen in de

NOW-regeling. Daar zit veel potentieel.
. Aandachtpunt in hoeverre werkgevers ook echt anders gaan organiseren en deze banen inpassen in hun organisatie (zien

we in de zorg moeizaam gaan, terwijl er voorbeelden zijn waar dat uitstekend werkt).
. Aandachtspunt in hoeverre er in de cruciale sectoren nu voldoende begeleidingscapaciteit is om deze mensen in te passen.
. Qua doelgroepen hebben we nu ingebracht: testers, bco en ondersteunende functies in de zorg (onder meer

receptiefuncties) en dan gaat het om zorgbreed, dus ook langdurige zorg waar maar beperkt afgeschaald kan worden.
. We hebben vanavond nog de mensen die afspraken maken voor de testen doorgegeven aan SZW.

Advies
-  Ondersteunen, mag ook offensiever: dit zou een mooie boost zijn voor de aanpak personeelstekorten. Wel zorgen dat een

interdepartementaal traject niet leidt tot vertraging.
- We hebben van uitzendsector de wervings/searchkracht, de screeningscapaciteit (mensen nabellen, etc.) en evt. activiteiten

die zorgen voor warme overdracht (ontzorgen van HR-organisaties in zorg/onderwijs, etc. nodig, maar niet de

uitzendcontracten) dan gaan de kosten over de kop voor inlenende organisatie.

We hebben eerdere mail bijgevoegd zie hieronder, om Cie Werken in de Zorg - me|:boegbeeld/ambassadeur -

extra opdracht te geven voor aanjagen en verbetering matching.
En ook de passages in concept svz Covid brief.
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Lijkt mij een heel goed idee
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J.

Onderwerp: Personeelsproblematiek zorgbreed

Beste Tamara en Hugo,

Vooruitlopend op de stand van zakenbrief COVID-19 die jullie in de weekendtas meekrijgen, wil ik jullie alvast kort informeren

over het volgende. We hebben de afgelopen weken veel acties ingang gezet om het kort aan personeel het hoofd te bieden,
zoals oa door het verder verruimen van de herregistratie-eisen, scholing en inzet van personeel uit sectoren die nu ‘stil zijn
komen te vallen’ (denk aan Horeca en Cultuur), extra inzet in samenhang met NZA, LCPS op Extra Handen etc.

Toch zien we dat die extra inspanningen nog niet altijd tot het juiste resultaat leiden. De matching tussen de beschikbare

mensen voor de zorg en de behoeften vanuit werkgever verloopt nog niet overal soepel. Voorbeeld de afgelopen drie weken

hebben 1046 mensen met een zorgachtergrond doorgezet naar zorgwerkgevers. We zien vervolgens dat er 133 aangenomen

zijn, nog 743 in behandeling zijn bij de HR-afdelingen en 170 zijn afgewezen om diverse redenen.

Om het aanwezige potentieel bij Extra Handen en vanuit het buitenland beter te benutten hebben we de Commissi in

de Zon gepolst om de rol van aanjager (inclusief) en ondersteuner (matching proces) hierin op zich te fo ae WE

ditmelon Zijn reactie was in eerste aanleg positief en hij bespreekt het vanavond met de Commissie of zij deze

extra opdracht kunnen waarmaken de komende maanden.

De bijdragen van de Commissie is dan tweeérlei: enerzijds het fungeren als aanjager om organisaties te helpen om de

personeelstekorten op een innovatieve wijze aan te pakken, drempels daarvoor weg te nemen en te bezien op welke wijze de

juiste voorwaarden hiervoor kunnen worden gecreéerd. Anderzijds fungeert de commissie als aanspreekpunten voor signalen
van Extra Handen voor de zorg om knelpunten die daar ervaarden worden bij het matchen van personeel, op te p

Zorgaanbieders in de knel kunnen zich daar dan ook melden. Kortom, een naar buiten toe heldere brugfunctiei,
ambassadeur (of hoe we hem ook noemen).

Graag vernemen we of jullie hiermee kunnen instemmen, zodat we de gesprekken met de Commissie er Shicrover kunnen

voortzetten. We bespreken maandag de VGR Werken in de Zorg in het afstemmingsoverleg en zoals gezegd hebben we e.e.a.

ook opgenomen in de Covid19 brief.


